
Forslag til årsmøte shjff 04.03.25. 

 
 
 

Forslag om at shjff skal organisere revejakt for medlemmer i foreningen. Dette 
begrunnes med at rådyrstammen er på vei ned og revestammen er på vei opp. 
Fellingstatistikken er på vei ned på rådyr, dette på grunn av 2 harde vintre og mer 
oppservasjon av rev. Dette forslaget er for å skape mer fellesskap blant medlemmer i 
shjff.  

Håper dette blir positivt mottatt av medlemmer og ledelse i shjff. 

Etterlyser samtidig vedtak fra årsmøtet i 2024 om bygging av revebås som ble 
bestemt i 24. 

 
Mvh Arne Furset. 


